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Zápis č. 22 (157) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 12. 10. 2021 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin prezenčně v zasedací místnosti G108.  

Přítomni:  Kočí, Sekanina, Lampa, Kolář, Černocký, Fučík, Ryšavý, M. Jaroš, Sedlák, 

Mišáková (od bodu 2), Škorupa (11) 

Omluveni:  Smrčka, Ondryáš (2)   

Hosté:  Hajduk 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrh č. 17/2021 - Navýšení mimořádných odměn z provozního fondu. 

4. Informace z RVŠ a AS VUT. 

5. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosta na prezenčním zasedání AS FIT.  

Podmínky jednání: Zasedání proběhne prezenčně v místnosti G108. Pro přístup do budovy 

a na zasedání je nutné splnit aktuálně platné podmínky (vizte Opatření přijatá vedením VUT 

v důsledku pandemie koronaviru). 

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o výše uvedeném programu. 

Hlasování: Hlasovalo 10 členů, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 21 (156) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 21. 9. 2021 byla jedna 

připomínka na doplnění titulu „Bc.“ u Davida Sedláka na konci zápisu. Další připomínky 

nebyly. 

 

https://www.vutbr.cz/koronavirus
https://www.vutbr.cz/koronavirus
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Ad 3) Návrh č. 17/2021 - Navýšení mimořádných odměn z provozního fondu. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 17/2021 

„Navýšení mimořádných odměn z provozního fondu“. Návrh byl zveřejněn na stránkách AS 

FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). Návrh byl předložen v lhůtě kratší, než je řádná 

předkládací lhůta. Protože byl návrh projednán ekonomickou komisí (EK) senátu, je možné 

o návrhu hlasovat. Dr. Kočí vyzval členy k vyjádření, zda někdo trvá na dodržení 3týdenní 

předkládací lhůty, nikdo neměl připomínek.  

Dr. Kočí požádal pana tajemníka Ing. Hajduka o podrobnější představení předloženého návrhu, 

ve kterém pan děkan žádá o projednání a případné schválení navýšení mimořádných odměn 

z provozního fondu. Tento rok byly odměny stanoveny ve výši 100 % platu, nově navrhuje 

navýšení na 200 % platu z důvodu mimořádného finančního příjmu pro FIT VUT. 

Ing. Hajduk členy senátu podrobněji seznámil s návrhem a vysvětlil důvody, které k němu 

vedly. Fakulta získala finanční prostředky za prodej firmy Flowmon, tyto prostředky byly 

převedeny do provozního fondu, který fakultě stále narůstá. Z pohledu MŠMT není žádoucí mít 

fondové hospodářství, a proto se vedení fakulty rozhodlo část těchto peněz vyplatit 

v mimořádné odměně zaměstnancům za měsíc říjen. Část prostředků bude převedena do 

rezervního fondu.  

Doc. Kolář sdělil stanovisko Ekonomické komise AS FIT, která tento návrh projednala a po 

rozsáhlé diskuzi jej doporučuje ke schválení.   

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. V rámci diskuze byly všechny vznesené dotazy 

zodpovězeny (zejména ohledně případného dofinancování menších projektů apod).  

Dr. Kočí nechal hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje návrh č. 17/2021 navýšení mimořádných odměn z provozního fondu.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Informace z RVŠ: Rada VŠ se prostřednictvím svého předsedy obrátila na představitele 

politických subjektů kandidujících ve volbách do PS PČR s dotazy z oblasti vysokého školství, 

které byly formulovány na půdě RVŠ a jsou ze strany RVŠ považovány za důležité pro další 

rozvoj vysokého školství v ČR. Otázky a obdržené odpovědi jsou zveřejněny na stránkách Rady 

VŠ. Další informace z jednání Rady VŠ jsou dostupná rovněž na webových stránkách rady zde: 

http://www.radavs.cz/. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
http://www.radavs.cz/
http://www.radavs.cz/
http://www.radavs.cz/
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Informace k volbě kandidáta na jmenování rektorem VUT: Všechny podstatné informace 

jsou zveřejněny na stránkách AS VUT včetně termínů a míst předvolebních shromáždění (shro-

máždění budou také streamována): 

- 18. 10. 2021 od 14:00 FAST 

- 20. 10. 2021 od 14:00 FEKT 

- 22.10. 2021 od 9:00 FP  

Doc. Kolář ještě doplnil podrobnější informace ohledně streamování předvolebních 

shromáždění. Připomněl, že volba kandidáta na jmenování rektorem VUT proběhne 26. 10. 

2021. 

Dr. Kočí na závěr poznamenal, že pokud by pan děkan prof. Zemčík ve volbách uspěl, tak 

bychom svolali zasedání AS, abychom začali projednávat přípravu a harmonogram pro volbu 

kandidáta na jmenování děkanem FIT včetně jmenování volební komise.  

Další informace z jednání AS VUT jsou dostupné na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

Ad 5) Různé. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je předběžně stanoven na úterý 

2. 11. 2021 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti G108.  

Dr. Kočí poděkoval panu tajemníkovi a členům senátu za účast. 

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 22 (157) dne 12. 10. 2021: 

Usnesení 1  

AS FIT schvaluje návrh č. 17/2021 navýšení mimořádných odměn z provozního fondu.  

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.    

https://www.vut.cz/vut/struktura/as/volba-rektora-2021#_ga=2.6826546.1044918419.1634025911-1273391805.1629707084
https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
mailto:senat@fit.vutbr.cz

